
Protokół Nr VIII/2015 
z dnia 28 sierpnia 2015 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 28 sierpnia 2015 roku odbyło się VIII posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od godz. 12.00 do godz. 16.30.

W posiedzeniu udział wzięli:
Przewodnicząca komisji - Agnieszka Gryglas 
Członkowie komisji :

- Helena Kuśkowska.
- Regina Lukasiewicz,
- Hanna Wróbel,
- Marek Pasoń,
- Krzysztof Kłębek.
- Marcin Kaczmarczyk.

oraz pracownicy Urzędu Gminy Dąbrówka wymienieni poniżej.

Tematem posiedzenia komisji było :

Część I - posiedzenie wyjazdowe

1. Otwarcie posiedzenia (Urząd Gminy Dąbrówka),
2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji,
3. Wizyta w placówkach oświatowych oraz w przedszkolu samorządowym na terenie 

gminy celem przedstawienia przeprowadzonych prac remontowo -  adaptacyjnych 
przez Dyrektorów w następującym harmonogramie:

1) Szkoła Podstawowa we Wszeborach
2) Szkoła Podstawowa w Guzowatce
3) Zespół Szkół w Józefowie
4) Przedszkole Samorządowe w Dręszewie
5) Szkoła Podstawowa w Dąbrówce
6) Gimnazjum w Dąbrówce

Część II- posiedzenie stacjonarne (Urząd Gminy Dąbrówka),

4. Omówienie stanu przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
2015/2016,

5. Omówienie liczby uczniów z podziałem na poszczególne placówki oświatowe na rok 
szkolny 2015/2016,

6. Omówienie ilości bazy kadrowej w placówkach oświatowych na terenie gminy tj. 
nauczycieli, psychologów, logopedów, nauczycieli wspomagających oraz 
pracowników obsługi na rok szkolny 2015/2016,

7. Omówienie tematu związanego z dowożeniem uczniów do szkół na rok szkolny 
2015/2016,

8. Sprawy bieżące,
9. Zamknięcie posiedzenia.

(w załączeniu wydruk e-mail z dnia 25/08/2015 roku tj. Informacja na temat planowanego 
posiedzenia Korniej i Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka dnia 28/08/2015 roku 
skierowana do Wójta Gminy oraz do zamieszczenia na stronie www.bip.dabrowka.net.pl).

http://www.bip.dabrowka.net.pl


Przebieg posiedzenia komisji

Ad. pkt. 1 Otwarcie posiedzenia (Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce).
Przewodnicząca komisji powitała członków komisji oraz dokonała otwarcia posiedzenia 
stwierdzając kworum.

Ad. pkt. 2 Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.
Porządek posiedzenia komisji w/w został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt. 3 Wizyta w placówkach oświatowych oraz w przedszkolu samorządowym na 
terenie gminy celem przedstawienia przeprowadzonych prac remontowo -  
adaptacyjnych przez Dyrektorów.

Komisja w w/w składzie razem z Wójtem Gminy Dąbrówka Panem Radosławem 
Korzeniewskim oraz Zastępcą Wójta Gminy Dąbrówka przy obecności Dyrektorów 
w poszczególnych placówkach oświatowych zapoznała się z pracami remontowo -  
adaptacyjnymi w następującym harmonogramie:

1) Szkoła Podstawowa we Wszeborach,
2) Szkoła Podstawowa w Guzowatce,
3) Zespół Szkół w Józefowie,
4) Przedszkole Samorządowe w Dręszewie,
5) Szkoła Podstawowa w Dąbrówce,
6) Gimnazjum w Dąbrówce.

Ad. pkt. 4 Omówienie stanu przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 
szkolnego 2015/2016.

Członkowie komisji po zapoznaniu się w terenie z przeprowadzonymi pracami remontowo -  
adaptacyjnymi w ww. placówkach oświatowych stwierdzili, że poszczególne placówki 
oświatowe przygotowane są do nowego roku szkolnego 2015/2016. Jednocześnie komisja 
wnosi następujące uwagi dotyczące Zespołu Szkól w Józefowie: zabezpieczenie terenu 
prowadzonej budowy, uporządkowanie terenu oraz uporządkowanie części mieszkalnej 
w tym klatki schodowej. Ponadto Pani Mirosława Taperek - Kierownik Zespołu Obsługi 
Szkół i Przedszkola Samorządowego przedłożyła zestawienie przeprowadzonych prac 
remontowo -  adaptacyjnych w 2015 roku w placówkach oświatowych na terenie Gminy 
Dąbrówka (w załączeniu do protokołu zestawienie przeprowadzonych prac remontowo -  
adaptacyjnych w 2015 roku w placówkach oświatowych na terenie Gminy Dąbrówka).

Ad. pkt. 5 Omówienie liczby uczniów z podziałem na poszczególne placówki oświatowe 
na rok szkolny 2015/2016.

Pani Mirosława Taperek - Kierownik Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkola Samorządowego 
przedłożyła zestawienie prognozowanej liczby w placówkach oświatowych na terenie Gminy 
Dąbrówka na rok szkolny 2015/2016 (w załączeniu do protokołu zestawienie prognozowanej 
liczby w placówkach oświatowych na terenie Gminy Dąbrówka na rok szkolny 2015/2016).



Ad. pkt. 6 Omówienie ilości bazy kadrowej w placówkach oświatowych na terenie gminy 
tj. nauczycieli, psychologów, logopedów, nauczycieli wspomagających oraz 
pracowników obsługi na rok szkolny 2015/2016.
Pani Mirosława Taperek - Kierownik Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkola Samorządowego 
przedłożyła zestawienie bazy kadrowej w placówkach oświatowych na terenie Gminy 
Dąbrówka na rok szkolny 2015/2016 (w załączeniu do protokołu zestawienie bazy kadrowej 
na rok szkolny 2015/2016).

Ad. pkt. 7 Omówienie tematu związanego z dowożeniem uczniów do szkól na rok 
szkolny 2015/2016.

Zastępca Wójta poinformował, że temat dowożenia uczniów do szkół w roku szkolnym 
2015/2016 został zabezpieczony (umowa na dowożenie została podpisana). Dzieci dowożone 
będą dwoma autokarami. Ponadto Pani Mirosława Taperek - Kierownik Zespołu Obsługi 
Szkół i Przedszkola Samorządowego przedłożyła zestawienie dotyczące dowożenia dzieci 
niepełnosprawnych do szkól specjalnych, (w załączeniu do protokołu zestawienie dotyczące 
dowożenia dzieci niepełnosprawnych).

Ad. pkt. 8 Sprawy bieżące.

Zastępca Wójta przedłożył członkom komisji Raport z badań pn. ZAGROŻENIA 
SPOŁECZNE W ŚRODOWISKU SZKOLNYM celem zapoznania się (raport w załączeniu 
do protokołu).

W sprawach bieżących komisja odczytała następujące pisma:

- Sołectwo Teodorów data wpływu do Urzędu Gminy Dąbrówka 25/08/2015 r. dotyczyło 
dokonania zakupu sprzętu sportowego (pismo w załączeniu do protokołu) - komisja 
wnioskuje o przyznanie kwoty 1 000 zł. na zakup sprzętu sportowego.

- Publiczna Szkoła Podstawowa we Wszeborach pismo z dnia 28/08/2015 r. data wpływu do 
Urzędu Gminy Dąbrówka 28/08/2015 r. -  komisja pismo skierowała do Wójta Gminy 
Dąbrówka (pismo w załączeniu do protokołu).

Ponadto komisja rozpatrzyła pismo Sołectwa Dręszew z dnia 19/06/2015 r., które wpłynęło 
w trakcie trwania VII posiedzenia komisji tj. 22/06/2015 r. (pismo w załączeniu do 
protokołu) - komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 1 000 zł. na zakup sprzętu sportowego.

Ad. pkt. 9 Zamknięcie posiedzenia.
Po wyczerpaniu się powyższego porządku, zamknięcia posiedzenia komisji dokonała 
Agnieszka Gryglas - przewodnicząca komisji dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.
Na tym posiedzenie zakończono.

Agnieszka Gryglas

Helena Kuśkowska ......

Regina Łukasiewicz Ml.,
Hanna Wróbel

Marek Pasoń ...... j r  ifyy,.......

Krzysztof Kłębek ..... . 1 .

Marcin Kaczmarczyk


